
Title (en)
Yarn delivering device.

Title (de)
Liefervorrichtung für laufende Fäden.

Title (fr)
Dispositif fournisseur de fil.

Publication
EP 0446447 A1 19910918 (DE)

Application
EP 90123730 A 19901210

Priority
DE 4007131 A 19900307

Abstract (en)
The invention relates to a delivery device for running yarns, especially for use on textile machines, having a storage drum (11), to which the yarn (F)
is fed in the rear region by means of a yarn-guide tube (9) encircling the storage drum and from which the yarn (F) is drawn off overhead by means
of a yarn draw-off eye (19). To allow as simple an automatic threading of the yarn (F) as possible by means of compressed air, it proposes that a
deflection, directed radially inwards towards the yarn draw-off eye (19), of the yarn end flying freely in a plane vertically above the yarn draw-off eye
(19) should take place, this being achieved solely by means of a suction-air flow lying on the outer surface of the head cone (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Liefervorrichtung für laufende Fäden, insbesondere zum Einsatz an Textilmaschinen, mit einer Speichertrommel (11),
welcher der Faden (F) im rückwärtigen Bereich mittels eines die Speichertrommel umkreisenden Fadenführungsrohres (9) zugeführt und von
welcher der Faden (F) durch eine Fadenabzugsöse (19) über Kopf abgezogen wird. Um ein möglichst einfaches automatisches Einfädeln des
Fadens (F) mittels Druckluft zu ermöglichen, schlägt sie vor, daß eine radial einwärts auf die Fadenabzugsöse (19) gerichtete Umlenkung des in
einer Ebene vertikal oberhalb der Fadenabzugsöse (19) freifliegenden Fadenendes stattfindet, was ausschließlich mittels eines auf der Mantelfläche
des Kopfkegels (16) liegenden Saugluftstromes erzielt wird. <IMAGE>
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